

**قائمة المترشحين لانتخاب مجلس إدارة جديد لشركة مدينة مسقط للتحلية ش.م.ع.ع ("الشركة")**

رقم	اسم العضو	صفة العضوية
1	تامر كانكارديس	غير مستقل
2	أنور سياهرين بن عبدالعجيب	غير مستقل
3	تسوتومو ساكاموتو	غير مستقل
4	محمد نظيرشام بن منصور	غير مستقل
5	سلطان عبيد سعيد الغيثي	مستقل
6	فيشواناث سانكارانالرايانان	مستقل
7	اجيف جوبنتان	مستقل
8	اشيش جوبتا	مستقل

1. تامر كانكارديس

تامر كانكارديس، يبلغ من العمر 48 عامًا، تركي الجنسية، حصل على شهادته في بكالوريوس العلوم – هندسة ميكانيكية، وماجستير في إدارة الأعمال من جامعة إسطنبول التقنية بتركيا. لديه أكثر من 20 سنة خبرة في تطوير الأعمال الدولية وإدارة الأصول بشكل رئيسي في قطاع البنية التحتية للطاقة والمياه.

2. أنور سياهرين بن عبدالعجيب

أنور سياهرين بن عبدالعجيب، يبلغ من العمر 49 عامًا، ماليزي الجنسية، حصل على ماجستير في إدارة الأعمال من جامعة سالفورد، المملكة المتحدة، وبكالوريوس هندسة في الهندسة الميكانيكية من كلية إمبريال للعلوم والتكنولوجيا والطب، لندن، المملكة المتحدة. وهو أيضًا محاسب قانوني زميل في معهد المحاسبين القانونيين في إنجلترا وويلز بالمملكة المتحدة وعضو في المعهد الماليزي للمحاسبين. يشغل الفاضل أنور حاليًا منصب العضو المنتدب / الرئيس التنفيذي لشركة مدرجة في بورصة كوالالمبور.

3. تسوتومو ساكاموتو

تسوتومو ساكاموتو، يبلغ من العمر 49 عامًا، ياباني الجنسية، حصل على شهادة البكالوريوس في القانون من جامعة دوشيشا في اليابان. لديه أكثر من 25 عامًا من الخبرة المهنية في تطوير الأعمال وإدارة الأصول بشكل رئيسي في قطاع البنية التحتية للطاقة والمياه. لديه أيضًا خبرة واسعة في السوق العالمية بما في ذلك المهام الخارجية في المملكة العربية السعودية والإمارات العربية المتحدة، والمشاركة على نطاق واسع في مشاريع البنية التحتية للطاقة والمياه.

4. محمد نظيرشام بن منصور

محمد نظيرشام بن منصور، يبلغ من العمر 47 عامًا، ماليزي الجنسية، حاصل على شهادة في المحاسبة والمالية من جامعة دي مونتفورت، المملكة المتحدة، وعضو في جمعية المحاسبين القانونيين المعتمدين، المملكة المتحدة. وهو أيضًا عضو في المعهد الماليزي للمحاسبين. يتمتع بخبرة تزيد عن 20 عامًا في المحاسبة والإدارة المالية والضرائب والخزائن وتمويل الشركات. يشغل حاليًا منصب المدير المالي لشركة مدرجة في بورصة كوالالمبور.





5. سلطان عبيد سعيد الغيثي

سلطان عبيد سعيد الغيثي، يبلغ من العمر 46 عاماً، عماني الجنسية، حاصل على درجة البكالوريوس في الهندسة الميكانيكية ودرجة الماجستير في الهندسة الصناعية من جامعة السلطان قابوس، سلطنة عمان. يتمتع بخبرة تزيد عن 20 عاماً في قطاع الاستكشاف والإنتاج في صناعة النفط والغاز. يشغل حالياً منصب الرئيس التنفيذي لشركة أرا للنفط ش.م.م.

6. فيشوانات سانكارانالرايانان

فيشوانات سانكارانالرايانان، يبلغ من العمر 57 سنة، هندي الجنسية، محاسب قانوني من الهند يتمتع بخبرة تزيد عن 30 عاماً في قطاع الطاقة والبنية التحتية بشكل أساسي. شغل منصب المدير المالي لمجموعة شركة الكهرباء القابضة في سلطنة عمان وعضو مجلس إدارة الشركة العمانية لشراء الطاقة والمياه.

7. اجيف جوبنثان

اجيف جوبنثان، يبلغ من العمر 43 عاماً، هندي الجنسية، حصل على شهادة البكالوريوس في هندسة البوليمرات ودرجة الماجستير في إدارة الأعمال من جامعة المهاتما غاندي بالهند. يتمتع بخبرة تزيد عن 16 عاماً في إدارة الاستثمارات متعددة الأصول ويعمل حالياً بصندوق تقاعد ديوان البلاط السلطاني.

8. اشيش جوبتا

اشيش جوبتا، يبلغ من العمر 39 عاماً، هندي الجنسية، حصل على شهادة البكالوريوس في التجارة من جامعة البنجاب في الهند ودرجة الماجستير في إدارة الأعمال (المالية) من المعهد الهندي لإدارة المواد بالهند. يتمتع بخبرة تزيد عن 15 عاماً في إدارة استثمارات فئات الأصول المختلفة في جميع انحاء العالم ويعمل حالياً في صندوق تقاعد موظفي الخدمة المدنية.

عن شركة مدينة مسقط للتحلية ش.م.ع.ع

قمر الزمان بن سليمان

المدير المالي





**List of nominations to elect new members of the the Board of Directors of Muscat City
Desalination Company SAOG (Company)**

No.	Name of Candidates	Type of Membership
1	Tamer Cankardes	Non-Independent
2	Anwar Syahrin Bin Abdul Ajib	Non-Independent
3	Tsutomu Sakamoto	Non-Independent
4	Mohd Nazersham Bin Mansor	Non-Independent
5	Sultan Obaid Said Al Ghaithi	Independent
6	Vishwanath Sankaranarayanan	Independent
7	Ajeev Gopinathan	Independent
8	Ashish Gupta	Independent

1. Tamer Cankardes

Tamer Cankardes, age 48, male, a Turkish, obtained his Degree in Bachelor of Science - Mechanical Engineering and Master Degree in Business Administration from Istanbul Technical University in Turkey. He has over 20 years' career in international business development and asset management mainly in power and water infrastructure sector.

2. Anwar Syahrin Bin Abdul Ajib

Anwar Syahrin Bin Abdul Ajib, age 49, male, a Malaysian, obtained his Master in Business Administration from University of Salford, United Kingdom and a Bachelor of Engineering in Mechanical Engineering from Imperial College of Science, Technology and Medicine, London, United Kingdom. He is also a fellow chartered Accountant of the Institute of Chartered Accountant England and Wales, United Kingdom and a Member of the Malaysian Institute of Accountants. Mr Anwar is currently Managing Director/Chief Executive Officer of a company listed in Kuala Lumpur Stock Exchange.

3. Tsutomu Sakamoto

Tsutomu Sakamoto, age 49, male, a Japanese, obtained a Degree in Bachelor of Laws from Doshisha University in Japan. He has over 25 years' career in business development and asset management mainly in power and water infrastructure sector. He also has vast experience in global market including overseas assignment in Saudi Arabia and UAE, engaging with large scale power and water infrastructure projects.





4. Mohd Nazersham Bin Mansor

Mohd Nazersham Bin Mansor, age 49, male, a Malaysian, obtained a Degree in Accounting & Finance from De Montfort University, United Kingdom and is a Fellow member of the Association of the Chartered Certified Accountants, United Kingdom. He is also a Member of the Malaysian Institute of Accountants. He has over 20 years of experience in accounting, financial management, taxation, treasury and corporate finance. He is currently Chief Financial Officer of a company listed in Kuala Lumpur Stock Exchange.

5. Sultan Obaid Said Al Ghaithi

Sultan Obaid Said Al Ghaithi, age 46, male, an Omani, a bachelor degree in mechanical engineering and master degree in industrial engineering from Sultan Qaboos University, Oman. He has over 20 years of experience in exploration and production sector of Oil and Gas industry. He is currently the Chief Executive Officer of Ara Petroleum LLC.

6. Vishwanath Sankaranarayanan

Vishwanath Sankaranarayanan, age 57, male, an Indian, a Chartered Accountant from India with over 30 years experience primarily in the power and infrastructure sector. He was Group Chief Financial Officer of Electricity Holding Company, Oman and Board member of Oman Power & Water Procurement Company.

7. Ajeev Gopinathan

Ajeev Gopinathan, age 43, male, an Indian, obtained his Bachelor Degree in Polymer Engineering and Master Degree in Business Administration from Mahatma Gandhi University, India. He has over 16 years of experience in managing multi-asset class investments. He is currently working at Diwan of Royal Court Pension Fund.

8. Ashish Gupta

Ashish Gupta, age 39, male, an Indian, obtained his Bachelor Degree in Commerce from Punjab University, India and Master Degree in Business Administration (Finance) from Indian Institute of Materials Management, India. He has over 15 years of experience in managing various asset class investments across the globe. He is currently working at Civil Service Employees Pension Fund.



MUSCAT CITY
DESALINATION
COMPANY SAOG



شركة
مدينة مسقط
للتحلية ش.م.ع.

For Muscat City Desalination Company S.A.O.G

Kamarulzaman Bin Sulaiman
Chief Financial Officer

